
Αθήνα, 21 Ιουλίου 1997

Διαμαρτυρίες έντονες έως προκλητικές για τη διαδικασία 
επιλογής των managers είχαμε από Παυλόπουλο, ο οποίος 
βομβαρδίζει με χαρτιά και μου ζήτησε να υποχρεώσουμε τον 
Τζινιέρη να παραιτηθεί (δεν νομίζω ότι μπορεί κάτι τέτοιο να 
συζητηθεί) και από τον Χριστοδουλάκη, Πρόεδρο του ΟΑΣΑ, 
Αντιπρόεδρο του ΙΣΤΑΜΕ (βλ. 1 και 2).

Αφού σας θυμίσω ότι στις 14/7 στείλατε, καθ υπόδειξή μου, το 
υπό 3 γράμμα σας, απαντώ στα ερωτήματά σας:

α) Πρέπει να χορηγούμε τα ζητούμενα έγγραφα. Άλλωστε, 
μπορούν να επιτύχουν την χορήγηση μέσω εισαγγελικής 
παραγγελίας, αφού οι μη επιλεγέντες έχουν έννομο συμφέρον. 
Αυστηρά νομικά νομίζω ότι δεν χωρεί παραδεκτά αίτηση 
ακύρωσης ενώπιον διοικητικού Δικαστηρίου, αφού η επιλογή 
δεν είναι διοικητική πράξη. Ίσιος, θα μπορούσε, όμως να 
ασκηθεί αγωγή αναγνώρισης ακυρότητας ενώπιον των 
πολιτικών Δικαστηρίων, με αίτημα αποζημίωσης. Θεωρώ ότι 
κανένα Δικαστήριο δεν θα χωρήσει σε τέτοια αναγνώριση, 
αφού μόνο σε κραυγαλέες περιπτώσεις αδικίας, συγχωρείται 
αυτό.
Η διέλευση από την οικεία επιτροπή της Βουλής επικυρώνει 
ουσιαστικά την επιλογή.



β) Η διαφάνεια επιτυγχάνεται, αφού όποιος έχει έννομο 
συμφέρον μπορεί να ζητήσει έγγραφα, αξιοποιώντας τα κατά 
βούληση (κοινοβουλευτικός έλεγχος, ΜΜΕ, κ.λ.π.)

γ) Για ενδεχόμενη δικαστική προστασία ισχύουν όσα ανέφερα 
υπό α. Ουσιαστική προστασία είναι δυσχερής. Ο καθένας 
συνήθως αβάσιμα, μπορεί να θεωρεί εαυτόν καλύτερο. Έτσι 
γίνεται σε κάθε επιλογή ουσίας. Πάντοτε ή συχνά κάποιος θα 
θεωρεί εαυτόν αδικημένο. Ο Αρ. Μαντάς είπε στον Καστανίδη 
ότι απαιτεί να επιλεγεί, δεν το ζητά απλά. Ο ίδιος, όπως και ο 
Χριστοδουλάκης, περιήλθαν όλα τα γραφεία (Μαντέλης, 
Πασχαλίδης, Κοσμίδης, Αγγελίδης, κ.λ.π.), ως
νομιμοποιούμενοι για τις θέσεις σύντροφοι.

δ) Στο γράμμα που στείλατε ζητάτε προτάσεις. Ας αναμείνουμε 
10 μέρες ακόμη.

ε) Όσον αφορά στον Παυλόπουλο, είναι αληθές ότι η 
τοποθέτηση Τζινιέρη είχε προαναγγελθεί.

στ) Ο Σουλαδάκης (φανατικός κατά Βερελή) μου παρέδωσε 
έγγραφα, σχετικά με την προκήρυξη της θέσης διευθύνοντα 
συμβούλου στην ΕΥΔΑΠ. Αρχικά, η προκήρυξη είχε τη συνήθη 
μορφή, (βλ. 4). Ακολούθησε, όμως, τροποποίηση, (σχ. 5) 
σύμφωνα με την οποία συνιστάται τριμελής επιτροπή, μη 
προβλεπόμενη από το νόμο, για την τελική αξιολόγηση και 
επιλογή πέντε υποψηφίων, από τους οποίους οι συναρμόδιοι 
Γιάννος και Χρήστος θα επιλέξουν τον ένα. Αναζητώ Βερελή 
για να μου δικαιολογήσει την περίπτωση, άσχετα με την 
υποχρέωση που απορρέει από το γράμμα σας.

Πολύ καλή η πρωτοβουλία στο νόμο για τον εκσυγχρονισμό 
των ΔΕΚΟ. Δεν προβλέφθηκαν, όμως, οι παρενέργειες.
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